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Zápis č. 27/17‐20(228) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 10. září 2019, 14:30 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517) 

 
Přítomni:  Diviš, Flegr, Kalina, Komendová, Němcová, Obruča, Palovčík, Pilátová, Pořízka, 

Sedláček, Szotkowski. 
Omluveni:    Krajčovič, Mravec, Šimončičová, Šintajová. 
Hosté:     Repková, Veselý. 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Termíny řádného zasedání AS FCH VUT v Brně do konce roku 2019 
3. Jednací řád AS FCH VUT v Brně schválený právním oddělením rektorátu VUT v Brně ‐ 

projednání 
4. Informace o doplňovacích volbách do AS VUT v Brně 
5. Různé 
 
 
AD 1)  
Předseda AS FCH VUT přivítal přítomné a  zahájil  zasedání. Dotázal  se,  zda všichni  souhlasí 
s navrženým  programem,  případně  zda  někdo  nenavrhuje další  body  do  programu. Nikdo 
nemá námitky; bylo přistoupeno k hlasování: 
Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Jednání AS FCH VUT bude pokračovat v souladu s navrženým programem.  
 
Zápis  z předešlého  zasedání  mají  všichni  k dispozici;  předseda  AS  vyzval  přítomné 
k hlasování, zda souhlasí se zněním zápisu. 
Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Zápis z předešlého zasedání (č.227) je schválen. 
 
 
AD2) 
Předseda  AS  navrhuje  následující  termíny  řádných  zasedání  AS  FCH  VUT:  24.  9.,  22.  10.  
a 19. 11. Na  listopadovém  jednání bude stanoven termín dalšího zasedání  ‐ buď v prosinci, 
nebo v lednu dle počtu předložených dokumentů. 

S návrhem všichni přítomní členové AS souhlasili; je tedy projednán a výše uvedené termíny 
řádných zasedání AS FCH VUT jsou schváleny.  
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AD3) 
Jednací řád AS FCH VUT v Brně byl dne 16. 4. 2019 projednán na právním oddělení rektorátu, 
poté  připomínkovala  Legislativní  komise  AS  FCH.  Následně  proběhla  schůzka  na  právním 
oddělení (7. 6. 2019), potom 14. 6. 2019 schůzka LK, kde byly projednány připomínky ze 7. 6. 
2019. Verze, která je nyní předložena k projednání má zapracovány veškeré připomínky tak, 
aby bylo možno dokument schválit v AS VUT. Předseda AS FCH VUT zrekapituloval všechny 
změny (jsou rovněž zvýrazněny barevně v předloženém dokumentu): 

 V úvodní části je doplněno slovo „návrh“ jednacího řádu. 

 Str.1, čl. 2, odst. 2 ‐ ustavujícího zasedání mají povinnost se účastnit členové volební 
komise  a  zvolení  členové AS  FCH;  proto  bylo  slovo  „účastníci“  nahrazeno  výrazem 
„Členové volební komise a zvolení členové AS FCH“. 

 Čl. 5, bod 3  ‐  zkrácená předkládací  lhůta  se nesmí  týkat  záležitostí  vyplývajících  ze 
zákona, proto bylo doplněno „vyjma záležitostí uvedených v čl. 9 odst. 6“. 

 Čl. 5, bod 6 ‐ byl zrušen. 

 Čl.  6,  bod  3  ‐  doplněna  jedna  věta  ‐  zasedání  lze  svolat  i  ve  lhůtě  kratší  než  je 
stanoveno, ale za předpokladu, že bude dodržena předkládací lhůta (dle čl. 5 odst. 2). 
Doplněna věta: „Musí být dodržena předkládací lhůta (dle čl. 5 odst. 2)“. 

 Ćl. 10 ‐ vyškrtnut bod 9. 

 Část V ‐ přidány články 14 a 15 ‐ zrušovací a právní ustanovení.  

Předseda AS FCH VUT vyzval členy AS k diskuzi ‐ žádné náměty nezazněly. 

Dokument bude ještě zaslán děkanovi fakulty. 

Jednací řád AS FCH VUT připomínkovaný právním oddělením rektorátu byl projednán. 

 
 
AD4) 
Fakulta nemá žádného náhradníka do AS VUT za zesnulou prof. Vávrovou  ‐ budou se  tedy 
konat doplňovací volby. Na základě podnětu předsedy AS VUT připravila volební komise AS 
FCH VUT  návrh  harmonogramu  doplňovacích  voleb,  který musí  být  schválen  ze  strany AS 
VUT. Po schválení tohoto dokumentu dojde k projednání a schvalování organizačních pokynů 
pro  doplňovací  volby  v AS  FCH  VUT. Navržený  harmonogram  stanovuje  termíny  voleb  na  
5.  11.  2019  od  8  do  16  hodin  a  6.  11.  2019  od  8  do  12  hodin,  vždy  v zasedací místnosti 
ÚCHM. 

 
AD5) 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi a dotázal se, zda mají zástupci vedení nějaké příspěvky. 

Proděkan, prof. Veselý:  

Provedl rekapitulaci stavebních prací, které byly realizovány na fakultě v průběhu prázdnin:  

 Rozvaděče nízkého napětí ‐ již dokončeno, proběhlo předání. Bude provedeno krátké 
školení  zaměstnanců  ‐  plánováno  na  17.  ‐  18.  9.  2019;  informace  budou  zaslány 
mailem. 

 V červenci proběhla výměna motorů digestoří. 

 Je dokončena rekonstrukce vzduchotechniky v laboratoři organické chemie. 

 

 V současné  době  probíhá  výměna  čidel  EMS  a  EPS  a  zapojení  do  BMS  ‐  bude 
dokončeno v průběhu září. 
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 Byla provedena oprava nákladního výtahu v budově A. 

 Práce na vzduchotechnice v P2 budou dokončeny tento týden. 

 Bude  proveden  nátěr  laboratorních  dveří  a  jejich  označení  štítky.  Instalace 
bezpečnostních tabulek bude provedena později ‐ čeká se na jejich výrobu. 

  Současně  upozornil  na  přípravu  nového  pokynu  děkana,  kde  bude  popsán  přesný 
postup při výměně štítků. Také není povoleno  lepit na dveře žádné další  informace. 
Dr.  Sedláček  poznamenal,  že  v laboratořích,  které  slouží  jako  výukové  i  výzkumné 
současně,  je někdy  třeba dát na dveře upozornění. Prof. Veselý odpověděl,  že pro 
tyto účely mohou být použity nástěnky vedle dveří ‐ požadavky lze adresovat správě 
budov. Podobně lze na přání umístit ke dveřím schránku na dokumenty. 

 

Proděkanka, dr. Repková:  

 Semestr začíná 23. 9. lichým týdnem; imatrikulace studentů 1. ročníku se konají 27. 9. 
2019;  bude vyhlášeno děkanské volno. 

 

Dr. Pilátová: 

 Nebylo by vhodné natřít i prahy? Prof. Veselý: Tato aktivita je v plánu, nicméně jedná 
se  o  technologicky  náročnější  operaci,  proto  se  nemohlo  provádět  současně 
s nátěrem dveří. 

 Proč se konají imatrikulace v prvním týdnu výuky? Výuka se musí potom nahrazovat a 
ne  vždy  je  to  snadné.  Dr.  Repková:  Je  to  zejména  z toho  důvodu,  aby  se  mohli 
účastnit  i mimobrněnští  studenti,  kteří případně přijíždějí  až  s počátkem  semestru. 
Pro příští akademický rok může být termín diskutován. 

 

Další příspěvky do diskuze nebyly, předseda AS FCH tedy poděkoval všem za účast a ukončil 
zasedání. 
Následující zasedání AS FCH se uskuteční dne 24. 9. 2019.  
 
 
Brno, 12. 9. 2019           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


